
Canadian Ethnic Studies is an interdisciplinary journal devoted to the study of ethnicity, immigration, 
inter-group relations, and the history and cultural life of ethnic groups in Canada. Issues also include 
book and film reviews, opinions, immigrant memoirs, translations of primary sources, an “ethnic 
voices” section, and an annual index. 
 
Études ethniques au Canada est une revue interdisciplinaire consacrée à l’étude de l’ethnicité, des 
relations entre groupes et de l’histoire et de la vie culturelle des communautés ethniques au Canada. 
Tous les numéros comprennent des recensions de livres et de films, des opinions, des mémoires  
d’immigrants, des traductions de textes originaux, une section « voix ethnique » et, une fois par an,  
une bibliographie de l’année. 
 
Subscription rates/Frais d’abonnement:  
                                                                              One year/un an             Outside Canada/hors du Canada 
              Individual/régulier                                  $110.00 CAD                               $120.00 USD 
              Student/étudiant                                       $70.00 CAD                                 $80.00 USD 
              Institution/institution                            $170.00 CAD                               $170.00 USD 
 
The above rates include membership in the Canadian Ethnic Studies Association.  
Le tarif ci-dessus correspond à la carte de membre de la Société canadienne d’études ethniques. 
 
Individual issues/un seul numéro 

$35 CAD or $35 USD outside Canada/hors du Canada 
 

For further information, contact Canadian Ethnic Studies. 
Pour plus de renseignements, veuillez contacter les Études ethniques au Canada. 

 
The journal’s web site is located at cesa-scee.ca. It includes a newsletter, book and film reviews, lists of 
books available for review, instructions on submitting articles and reviews, and other information. 
 
L'adresse de la revue sur la Toile est : cesa-scee.ca. 
Le site comprend un bulletin, des recensions de livres et de films, une liste des livres prêts à être  
recensés, des instructions concernant la soumission d'articles et de recensions, et autres renseignements. 
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the Quebec City Massacre.” 2019. 51.1. 
Reza Nakhaie. “Muslims, Socio-cultural Integration, and Pride in Canadian Democracy.” 2018. 50.3. 
Nilum Panesar, Yolande Pottie-Sherman, and Rima Wilkes. “The Komagata Through a Media Lens:  
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Canadian Ethnic Studies (CES) is a member of the Canadian Association of Learned Journals (CALJ). 
 
Études ethniques au Canada (EEC) est membre de l’Association canadienne des revues savantes (ACRS). 
 
Canadian Ethnic Studies/Études ethniques au Canada (CES/EES) is indexed/abstracted in Emerging 
Sources Citation Index (ESCI), CBCA Complete, CBCA Reference, Canadian Periodical Index, Contents 
Pages in Education, Educational Research Abstracts online (ERA), Ethnic News Watch, MLA International 
Bibliography, Periodicals Archive Online, RILM Abstracts of Music Literature, and Wilson Social Sciences 
PlusText.
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See the last pages and inside back cover for subscription and submission information. 
Voir les dernières pages et la troisième de couverture concernant tout renseignement pour vous abonner et soumettre une 
contribution. 
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